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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

1. A Komárom-Esztergom Megyei Regionális Vállalkozásfejlesztési Alapítványt 1992-ben 

alapította a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat, 16 települési önkormányzat 

(közöttük Oroszlány) és 9 egyéb jogi személy. 

A Polgári Törvénykönyv változása miatt 2016. március 15. napjáig szükségessé váló alapító 

okirat módosítás előkészítése el is indult, azonban néhány önkormányzattól érkező észrevétel 

miatt a folyamat nem került befejezésre. Közben a módosítási határidő meghosszabbításra került, 

és így lehetőség nyílott az alapító okirat komplex átdolgozására is, mellyel az alapítvány 

érdekében élni kíván a megyei önkormányzat. 

A Vállalkozásfejlesztési Alapítvány az alapítók nagy száma, a kuratóriumi létszám és 

összetétel miatt, valamint a jogszabályi háttérváltozás okán az utóbbi időben nem működött 

kielégítően, az alapítók, illetve a kuratóriumi tagok összehívása akadályokba ütközött, ezáltal az 

alapítók, illetve a kuratórium döntésképtelenné vált. 

Ezen problémák kapcsán merült fel az az elgondolás - mivel a Kormány a 1170/2014. (III.26.) 

számú határozatában az államot megillető alapítói jogok gyakorlására is a megyei 

önkormányzatot jelölte ki -, hogy az alapítók az alapítói jogok gyakorlására maguk helyett a 

megyei önkormányzatot jelöljék ki annak érdekében, hogy az egy kézben lévő alapítói jog, mely 

magába foglalja többek között az alapító okirat módosításának, a kuratóriumi tagok 

kijelölésének, az alapítvány irányításának, céljai meghatározásának jogát is, végre ismét 

lehetővé tegye, hogy az alapítvány újra kifejthesse célja szerinti tevékenységét. 

Ez a megkeresés képviselő-testületünkhöz is megérkezett. A megyei önkormányzat kéri, hogy 

pozitív döntésünkkel tegyük lehetővé, hogy a Vállalkozásfejlesztési Alapítvány végre 

ténylegesen hozzájárulhasson Komárom-Esztergom megye vállalkozás-, gazdaság-, terület- és 

vidékfejlesztéséhez. 

 

 

2. A Képviselő-testület által a polgármesterre átruházott hatáskörök gyakorlása: 

 

 

 

Támogatások 

2015. év 2016. év 

augusztus 

(fő) 

augusztus 

(Ft) 

augusztus 

(fő) 

augusztus 

(Ft) 

Rendkívüli 

települési 

támogatás 

Önkormányzati segély 

gyermek részére 
4 29.000 10 94.000 

Önkormányzati segély 

átmeneti élethelyzetben 
52 362.000 70 496.500 

Önkormányzati segély 

temetéshez 
6 138.000 1 25.000 

Gyógyszertámogatás - - 13 53.000 

Rendszeres 

települési 

támogatás 

Lakásfenntartáshoz 96 405.290 174 706.765 

Adósságcsökkentéshez 3 30.250 7 39.135 

Ápolási díjhoz - - - - 

Köztemetés 1 111.931 - - 

Lakbértámogatás 28 328.045 31 475.670 



 

3 

 

3. A közfoglalkoztatásban résztvevő dolgozók létszámának alakulása: 

 

 Közfoglalkoztatásban résztvevők száma (fő)  

 2015. augusztus 2016.augusztus  

  8 órás  8 órás  

Nyitó létszám  70  79  

Új munkaszerződés    9   4  

Megszűnt munkaszerződés  -26  -4  

Záró létszám   53  79  

 

 

 Közfoglalkoztatásban résztvevők száma (fő)  

 2015. szeptember 2016.szeptember  

  8 órás  8 órás  

Nyitó létszám  53  79  

Új munkaszerződés  6  46  

Megszűnt munkaszerződés  -5  -57  

Záró létszám  54  68  

 

2016.09.01-től újabb pályázati forrás áll rendelkezésünkre melynek keretében 51 fő 

továbbfoglalkoztatása valósulhat meg 2016.09.01-2017.02.28-ig. A támogatás mértéke 

29.993.214,- Ft, amely 100%-ban fedezetet nyújt a bér és járulékköltségekre.  

 

 

Támogatások 

2015. év 2016. év 

szeptembe

r 

(fő) 

szeptembe

r 

(Ft) 

szeptembe

r 

(fő) 

szeptembe

r 

(Ft) 

Rendkívüli 

települési 

támogatás 

Önkormányzati segély 

gyermek részére 
3 59.000 4 39.000 

Önkormányzati segély 

átmeneti élethelyzetben 
62 455.850 57 387.500 

Önkormányzati segély 

temetéshez 
- - 5 125.000 

Gyógyszertámogatás - - 17 71.000 

Rendszeres 

települési 

támogatás 

Lakásfenntartáshoz 125 522.465 164 682.980 

Adósságcsökkentéshez 3 30.250 6 35.440 

Ápolási díjhoz - - - - 

Köztemetés - - 3 330.290 

Lakbértámogatás 28 353.250 33 482.275 
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4. A Képviselő-testület 2016. évben 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendeletében pályázaton kívüli 

támogatások céljára 5.800.000 Ft-ot biztosított. 

Az első negyedévi támogatásokról a 2016. április 26-ai, a második negyedévi támogatásokról a 

2016. június 27-ei Képviselő-testületi üléseken számoltam be. 

Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a harmadik negyedévben 8 esetben 8 szervezetnek 

nyújtottam támogatást az alábbi összegben: 

 

III. negyedévi pályázaton kívüli támogatások: 

 

Előző negyedévi teljesítést követő maradvány: 2 427 415 Ft 

 

Szervezet Támogatás célja összeg 

(Ft) 

Iktsz. 

Oroszlány Barátainak 

Köre 

2 fő Országos szavalóversenyen való 

részvételének biztosítása. 40 000 15-J/32-14/2016 

Falu- Hagyományőrző 

és Kulturális Egyesület 

Falunapon résztvevő Országos 

Nemzetiségi Önkormányzat 

képviselőinek, valamint a 

testvérvárosi polgármesterek 

ellátására. 60 000 15-J/32-15/2016 

Oroszlányi Önkéntes 

Tűzoltó Egyesület 

Az augusztus 21-én megrendezésre 

kerülő 105. egyesületi évforduló 

programjainak megszervezésére, 

lebonyolítására. 370 000 15-J/32-16/2016 

Oroszlányi Bányász 

Szolidaritási és 

Kegyeleti Alapítvány 

Bányásznapi program szervezésére, 

lebonyolítására, hang- és 

fénytechnika biztosítására. 200 000 15-J/32-17/2016 

Vörös István Kulturális 

és Sport Alapítvány 

Vörös István emléktorna 

megszervezésének támogatására. 120 000 15-J/32-18/2016 

Vértesi Erőmű S.E. 

Kajakszakosztály 

Moszkvában megrendezésre kerülő 

sárkányhajó világbajnokságon való 

részvétel támogatására. 360 000 15-J/32-19/2016 

Oroszlány Városi 

Súlyemelő és Erőemelő 

Egyesület 

Huszka Mihály senior súlyemelő 

versenyző, a németországi Masters 

Világbajnokságon való 

részvételének biztosítására. 240 000 15-J/32-20/2016 

Oroszlány és Térsége 

Civil Szervezeteinek 

Egyesülete 

Településmarketing és médiaképzés 

megszervezésének és 

lebonyolításának biztosítására. 500 000 15-J/32-21/2016 

2016. III. negyedévi 

felhasználás összesen: 

 

1.890.000 

 

    

Még felhasználható keret összege: 537 415 

 

A támogatásként nyújtott összegek folyamatosan kerülnek átutalásra azon szervezetek 

bankszámlájára, amelyek a törvényben meghatározott kötelezettségüknek eleget tesznek és éves 

beszámolójukat az Országos Bírósági Hivatalhoz eljuttatják, valamint ezt nyilatkozatukkal 

igazolják. 

 

5. A Pénzügyi Bizottság 2016. szeptember 26-án rendkívüli bizottsági ülést tartott. A napirendi 

pontok több bizottsági ülésen felmerülő témát érintettek. Ezek az alábbiak voltak: 

 

1. Streetball pálya kialakításával kapcsolatos döntési mechanizmus  

2. Városi tulajdonú cégek egységes közbeszerzési szabályzatának kialakítása, valamint 

tájékoztatás a Mindszenti úti közbeszerzésről  

3. Városi Médiacentrum anyagi elszámolása 
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4. Helyzetelemzés a Szociális Szolgálatnál történt pénzügyi, munkajogi ügyhöz kapcsolódó 

büntetőeljárásról  

5. Városi rendezvények lebonyolítása, pályáztatása és az ahhoz kapcsolódó döntési 

mechanizmusok 

 

Az első napirendi ponthoz kapcsolódva Németh Gábor alpolgármester elsősorban a műszaki 

tartalomról adott tájékoztatást.  

Dr. Molnár Miléna aljegyző ismertette, hogy önkormányzati vagyontárgyat érintően a tulajdonosi 

hozzájárulás megadásáról a polgármester jogosult dönteni olyan esetekben, amelyek nem esnek 

kizárólag a képviselő-testület hatáskörébe. A jelzett ügynél nem volt kizárólagosság. A 

tulajdonosi hozzájárulás nem eredményez pénzügyi kötelezettségvállalást, az csak testületi 

döntést követően születhet.  

Dr. File Beáta jegyző megerősítette, hogy pénzügyi kötelezettségvállalás nem történt. Az 

utólagos tájékoztatás augusztus 11-én a rendkívüli képviselő-testületi ülésen megtörtént.  

A pályázati pénz felhasználásának határideje 2017. június 30, ami megadja azt a lehetőséget, - ha 

a testület úgy dönt - hogy ezen, vagy más helyszínen meg tudjon valósulni a streetball pálya. Fel 

kell tenni azokat a kérdéseket, meg kell tenni azokat az észrevételeket, amelyek a további 

előkészítéshez szükségesek, és ha ezek megvannak, akkor egy újabb munkaanyag elkészítését 

követően ismételten tud a képviselő-testület tárgyalni és dönteni a témáról. 

Papp Péter elnök elmondta, hogy maga a pályázat nincs elvetve, csak nem volt kellően 

előkészítve. A bizottsági elnök javaslata alapján az alábbi határozat született: Oroszlány Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja, hogy a hivatal készítsen 

egy munkaanyagot, mely alapján a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság vizsgálja meg, hogy 

szükség van-e a beruházásra, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság véleményezze a 

területet, hogy alkalmasnak találja-e a pálya kialakítására, a Pénzügyi Bizottság vizsgálja meg, 

hogy a jövő évi költségvetés tervezésekor el tudják-e ezt az összeget különíteni, az Oroszlányi 

Sportegylet pedig gyűjtse be a lakossági véleményt. 

A második napirendi pont kapcsán a bizottság vizsgálta a közbeszerzési szabályokat. A 

javaslatok alapján az alábbi határozat került elfogadásra: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a közbeszerzési eljárás előtt döntsön a pénzeszköz átadásáról, és 

arról, hogy ki folytassa le az eljárást, valamint határozza meg a közbeszerzés eljárási formáját, 

még abban az esetben is, ha az önkormányzati cég fogja az eljárást lefolytatni.  

A bizottság ezek után a Városi Médiacentrum anyagi elszámolását tárgyalta meg, és egyhangúan 

elfogadta a költségkimutatást. 

A következő napirendi pontban Dr. File Beáta jegyzőasszony adott tájékoztatást a Szociális 

Szolgálatnál történt pénzügyi, munkajogi ügyhöz kapcsolódó büntetőeljárásról, melyet a tagok 

egyhangúan fogadtak el.  

Az ülés utolsó napirendi pontja a városi rendezvények lebonyolítása, és az ahhoz kapcsolódó 

döntési mechanizmus volt. Dr. File Beáta jegyző asszony ismertette az eddigi rendezvények 

lebonyolításának módját, és a hozzá kapcsolódó döntési mechanizmusokat. A bizottság tagjai 

több észrevételt, kritikát fogalmaztak meg az idei évi programok szervezése, lebonyolítása 

kapcsán. 

 

6. Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 151/2016. (VIII.11.) Kt. határozatával 

döntött a Krajnyik Akác András Sportcsarnok Tao. támogatásból történő fejlesztése- II. 

ütem tárgyú beruházás pótmunkáiról és felhatalmazást adott a szerződés módosítására az 

előterjesztés mellékletét képező összesítőben szereplő tartalommal, 25.000.000,- Ft + áfa összegű 

díjazás mellett. 

Tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a szerződés pénzügyi rendelkezései között a 

következők kerültek rögzítésre: a kivitelező, azaz a STRABAG-MML Magas- és Mérnöki 

Létesítmény Építő Korlátolt Felelősségű Társaság az Oroszlányi Sportegylet nevére állítja ki a 

számlát, amely kiegyenlítése céljából a pótmunkák 25.000.000,- Ft + áfás összegét az 

önkormányzat az Oroszlányi Sportegylet részére utalja át. A kivitelező számlájának kiegyenlítése 

az egyesület részéről történik, abból a célból, hogy e költség is elszámolható legyen a Tao. 

támogatás keretében. A Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetsége Beck Ferencet, az 

Oroszlányi Sportegylet elnökét arról tájékoztatta, hogy a pótmunka összege a Tao. támogatás 
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keretében elszámolható. Így a pótmunka költségeihez az egyesület 21 M Ft összegű támogatás 

igénybe vételére jogosult, így az önkormányzat részéről 10,75 M Ft-os önerő biztosítása 

szükséges. Az Oroszlányi Sportegylet az Önkormányzat által megelőlegezett Tao. támogatást a 

számlájára történő beérkezését követően utalja vissza az önkormányzatnak. 

 

7. Az alábbiakban pontokba szedve tájékoztatom Önöket a két ülés között eltelt időszakban történt 

közterület-felügyelői intézkedésekről, a Közterület-felügyeleti csoport munkájáról.  

 

o A szeptemberi iskolakezdés alkalmával, fokozott figyelmet fordítottunk a város területén 

található általános iskolák környékére, biztosítva az intézménybe érkező gyerekek 

balesetmentes közlekedését. 

o Közös hatósági ellenőrzést tartottunk a Német és a Nyíres dűlő területén a hatósági 

állatorvossal, a gyepmesterrel, ill. az Oroszlányi Rendőrkapitányság munkatársaival. Az 

ellenőrzés alkalmával több gazdátlan állat került befogásra, melyek közül összesen 20 kutya 

került beoltásra és transzponderrel történt ellátásra a helyszínen. Az eb tulajdonosokat 

tájékoztattuk a felelős állattartás szabályairól. 

o Járőrözés közben – és a lakossági bejelentések figyelembe vételével – kezdeményeztünk 

hatósági eljárásokat az elhanyagolt ingatlanok tulajdonosai ellen, kiemelt figyelmet fordítva 

az allergén növényeket tartalmazó területekre. 

o A csoporthoz érkező lakossági bejelentésekkel kapcsolatban minden esetben megtettük a 

szükséges intézkedéseket. 

o Több alkalommal tartottunk ellenőrzést a Mindszenti utca környékén a felújítási munkálatok 

zavartalan haladásának biztosítása érdekében. Az ellenőrzést a munkálatok befejezéséig 

folytatjuk. 

o Közreműködtünk a Vértesi Erőmű telephelyén keletkezett tűzeset kapcsán, az oltási 

munkálatok elősegítésében és az azt követő hatósági eljárás lefolytatásában, illetve a 

folyamatos utóellenőrzésben. 

 

Intézkedési statisztika számokban (2016.08.18 - 2016.10.06. közötti időszakot tekintve): 

 

Állapotjelző Darab 
Befizetett 

összeg 

Kihelyezett 

összeg 

Alapállapot 9 

 

265.000 Ft 

Feldolgozás alatt 10 

 

140.000 Ft 

Rendezett 5 30.000 Ft 110.000 Ft 

 

Szabálysértés típusa Darab 
Befizetett 

összeg 

Kihelyezett 

összeg 

2012. évi II. törvény 196. §-ba ütköző köztisztasági 

szabálysértést követett el 
1 

 
10.000 Ft 

2012. évi II. törvény 200. §-ba ütköző szeszesital árusítás, 

kiszolgálás, fogyasztás tilalmának megszegése 

szabálysértést követett el 
10 

 
375.000 Ft 

2012. évi II. törvény 224. §-ba ütköző szabálysértést 

követett el, a KRESZ 15. § (1) a pontját megszegte, a 

megállni tilos tábla hatálya alatt várakozott 
2 

 
20.000 Ft 

2012. évi II. törvény 224. §-ba ütköző szabálysértést 

követett el, a KRESZ 15. § (1) b pontját megsértve a 

várakozni tilos tábla hatálya alatt várakozott 
10 30.000 Ft 100.000 Ft 

2012. évi II. törvény 224. §-ba ütköző szabálysértést 

követett el, a KRESZ 40. § (5) b pontját megsértve állt meg 
1 

 
10.000 Ft 

 

8. Papp Péter a Települési Értéktár Bizottság (TÉB) elnöke tájékoztatott arról, hogy újabb 

települési érték javaslatok érkeztek a bizottsághoz a civilszervezetektől, intézmények vezetőitől és 

állampolgároktól. Az alábbi értékek Települési Értéktárba történő felvételéről döntött a bizottság: 

Gerencsér várrom, Munkás Szent József templom (oltára, feszülete, szenteltvíztartója és a szobor 
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együttese), régi katolikus temető feszülete (faluban), Oroszlányi Bányászat 50 éve szobor 

(Trianoni emlékmű mellett), régi evangélikus temető, Evangélikus Kórus és Zenekar, Hébé 

táncegyüttes. A bizottság döntött arról is, hogy a városi civil szervezetek és művészeti csoportok 

helyi értéktárba történő felvételének feltételeként, a kiemelkedő munkásság, illetve 

eredményesség mellett a legalább 20 éve való folyamatos működést vegye figyelembe a TÉB. 

 

9. Szeptember 1-4. között megrendezésre került a 66. bányásznapi ünnepség. Bányásznap 

alkalmából a 4 testvérvárosunk képviselőit láttuk vendégül. Finnországi Kuhmo 4 fővel, a 

lengyelországi Konskie 4 fővel, a németországi Plochingen 10 fővel és a szlovákiai Vágsellye 

összesen 32 fővel képviselte városukat a rendezvényeken. 

A vendégek a Bányásznapi programokon aktívan vettek részt, pénteken a hivatalos koszorúzási 

ünnepségen koszorúztak, versenyeztek a szombaton megrendezésre kerülő csilletoló versenyen, 

szlovákia és lengyelország képviselői színpadi produkcióval szórakoztatták városunk lakóit. 

Plochingen képviselői a Bányászati Múzeum területén vasárnap megrendezésre került 

főzőversenyen az országukra jellemző táj jellegű étel főzésével és kóstoltatásával vettek részt. A 

testvérvárosaink képviselői a színes programokon való részvétel mellett meglátogatták a 

sportcsarnokot, az uszodát, valamint a városi strandot. Kuhmoból érkezett vendégeket az 

Oroszlányi József Attila Általános Iskola igazgatója és angol nyelvtanárai egy nyelvi projekttel 

ismertették meg a két ország diákjainak kapcsolatfelvétele reményében. Iskolánk pedagógusai az 

idegen nyelvi képzés színesebbé tétele érdekében a térben tőlünk legtávolabb eső 

testvérvárosunkkal a kapcsolattartás aktívvá tételével a fiatalabb generációkon és a közös idegen 

nyelven keresztül próbálják meg frissíteni, új életre kelteni a két település kapcsolatát.  

A nemzetközi csoport megtekintette a majki műemlékegyüttest, valamint a környező településekre 

tett kisebb kirándulások keretében ismerkedtek meg a nevezetességekkel.  

 

A bányásznapi kulturális programsorozatot az OKSZIK szervezte és bonyolította. Igazgató 

asszony által megküldött részletes beszámolót az előterjesztés 1. melléklete tartalmazza. 

 

10. Szeptember 5-én részt vettem az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. Igazgatósága ülésén, melyen az 

alábbi napirendi pontokat tárgyaltuk: 

- A Vezérigazgató jelentése az ügyvezetésről, a Társaság vagyoni helyzetéről (aktuális 

pénzügyi helyzet, hitelállomány, kintlévőségek, fejlesztések, befektetések) és 

üzletpolitikájáról.  

- 2016. év I. félévének értékelése 

- Oroszlány város távhő energia ellátásának hosszú távú stratégiájának biztosítására készült 

tanulmány ismertetése 

 

11. Szeptember 7-én Oroszlányba látogatott Taksony település delegációja (testnevelő tanárok, 

edzők, sportegyesület, tervezők, német kisebbségi önkormányzat), hogy megtekintsék az új 

sportcsarnokot és tapasztalati információkat, ötleteket szerezzenek a TAO rendszer beruházási és 

pénzügyi folyamatairól. Taksonyban a TAO lehetőség kihasználásával szintén 

kosártermet/tornatermet kíván építeni a település.  

 

12. Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy az Oroszlányi Bűnmegelőzési és Közbiztonsági 

Bizottság szeptember 8-án tartotta soron következő ülését, melyen Dr. File Beáta jegyző asszony 

képviselte önkormányzatunkat. Az ülésen beszámoltak a két ülés között történt eseményekről, 

megvitatták a bányásznapi rendezvényhez kapcsolódó kiemelt közbiztonsági kérdéseket, 

intézkedéseket, valamint az iskolakezdéshez szükséges intézkedési javaslatokat az iskolarendőr 

program keretében.  

 

13. Szeptember 10-én írtam alá a pályázat nyertesének képviselőjével (Hornyák Kft.) közösen azt a 

dokumentumot, ami a bruttó 37 millió forintból megépülő, a Rákóczi Ferenc - Takács Imre utca 

kereszteződésében tervezett mini körforgalom startját elindította. 

 

14. Szeptember 17-én rendezték meg a Megyei Príma Díj Gálát, amelyen Rajnai Gábor 

alpolgármester úr elismerő oklevéllel köszönte meg az Oroszlányi Bányász Fesztivál 

Fúvószenekar 71 éves áldozatos zenei tevékenységét.  
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15. Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat szeptember 19-én tartotta közmeghallgatását 

a Szlovák Tájházban, melyen Rajnai Gábor alpolgármester úr képviselte önkormányzatunkat. A 

közmeghallgatáson tájékoztatták a megjelenteket az elvégzett feladatokról, kulturális 

programokról, a 2017. évre tervezett kulturális programokról. 

 

 

16. Szeptember 21-én egy szakmai delegációval a felvidéki testvérvárosunkba Vágsellyére 

látogattam, ahol egyeztetéseket folytattam a lehetséges, határon átnyúló pályázati fejlesztési 

projektekről (pl. rendezvények, játszóparkok, szolgáltatásfejlesztés). 

 

17. Dr. File jegyző asszony tájékoztatott, hogy az október 02-i országos népszavazás 

előkészítése és lebonyolítása városunkban jogszerűen és rendkívüli esemény nélkül zajlott 

le. A népszavazást megelőző napokban közérdekű adatszolgáltatásra irányuló kérelem érkezett 

hozzám a Pesti Srácok nevű médiától abban a kérdésben, hogy igaz-e, hogy az önkormányzat 

migránsokat kíván betelepíteni a Béke Szálló épületébe. Válaszom a következő volt: „A Pesti 

Srácok „információi” minden alapot nélkülöznek. Sem a város képviselő-testülete, sem a város 

vezetése nem vizsgált és a jövőben sem vizsgálja migránsok betelepítésének lehetőségét. A 

nyilvánosság kizárásával sem döntés, sem annak előkészítése semmilyen témában nem történt az 

elmúlt 25 év során és szándékaink szerint a jövőben sem fog előfordulni. A Béke Szállóval 

kapcsolatos legutóbbi képviselő-testületi előterjesztést mellékelten megküldöm. Amennyiben 

kiadványaikban bármilyen információt e válaszomra hivatkozással megjelentetnek, kikötöm, hogy 

az csak a fentiek teljességével jelenhet meg!” 

 

18. Október 9-én negyedik alkalommal került megrendezésre Oroszlányon az Állatok Világnapja 

rendezvény a „Ments Meg Állatvédő Alapítvány” és az OKSZIK közös rendezésében. A délután 

folyamán mintegy 50 kutyával felvonulás volt a Rákóczi úton, majd a Szent Borbála téren került 

sor a tartalmas délutáni programokra. A rendezvényt az Önkormányzat részéről Németh Gábor 

szakmai alpolgármester nyitotta meg. 

 

19. Előzetesen tájékoztattam a bizottsági elnököket arra vonatkozóan, hogy a két fél közös 

kezdeményezésére módosításra került az Ipari-, Tudományos-, Innovációs- és Technológiai 

Parkok Egyesület- IPE (1146 Budapest, Thököly út 58-60.) szervezettel az Oroszlányi Ipari 

Park Tudományos és Technológiai Park cím elnyeréséhez szükséges dokumentumok és 

pályázat elkészítésére vonatkozó megállapodás. A módosítás a szeptember közepi teljesítési 

határidőt tolta ki október 31-re. Ennek indoka, hogy a K+F tevékenységet folytató vállalkozások, 

szakmai kamarák, felsőoktatási és képző intézmények és az ipari parkban jelenlévő vállalkozások 

partner és együttműködés építése, valamint személyes találkozói a nyári szabadságolási időszak 

alatt lassabban haladt. Az eddig folyamat során az IPE a következő főbb tevékenységeket végezte 

el:  

18 kérdésből összeállított kérdőív került kiküldésre a vállalatoknak a K+F tevékenységükre és 

a projekt-terveikre vonatkozóan. Ezek alapján a projekt generálások megtudtak kezdődni. 

 

Egyetemi kapcsolatfelvétel (BME, KJF) történt informatikai és szolgáltatási innováció 

területén a Kodolányi János Főiskolával. 

 

Az MTA Sztaki megkeresésre részt vett az oroszlányi TTP egyeztetésen. Az MTA Sztaki 

szándékában áll egy oroszlányi kompetencia központ létrehozása a továbbiakban. 

 

Az NGM által létrehozott Nemzeti Technológiai Platformot vezető MTA Sztaki az IPE-t kérte 

fel az Innovációs Üzleti Modellek Munkacsoport vezetőjének, amely újabb, közvetlen 

javaslattevő felület Lepsényi István államtitkár úr és a pályázati tervező csoport irányába. 

 

A TTP Rendszer státuszjelentése az államtitkár úrnak személyesen átadásra került egy 

szakmai egyeztetés keretében, így a dedikált forrás tervezések hamarosan elindulhatnak. 

Ebben a dokumentumban Oroszlányt már feltüntetésre került. 
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A vállalatok közül a FRIMO a Musashi és a telephelyet létesíteni kívánó Aluinvent Zrt., 

valamint a GE között látszik legkézenfekvőbbnek a K+F megállapodás létrehozása. Ennek 

véglegesítésére a cégekkel október elejére tehető, amikor is Móron is egyeztetésre kerül sor 

Kohl József úrral. 

 

Előrelépés történt az Enolem Cloud Kft.-vel abban, hogy a parkban minden vállalkozáshoz 

eljusson optikai szálon az internet. A cégek közül eddig 5 biztosan jelezte igényét a 

szolgáltatásra, a szolgáltató cég az alapinfrastruktúra építőjével már a kivitelezésről tárgyal. 

 

A Borgwarner és a Wescast vezetésével a beszámoló készítésének idején zajlik az egyeztetés 

egy újabb tárgyalásra vonatkozóan, ahol a beszállítói és K+F tevékenység kapcsán az alábbi 

területeken igyekszünk további előrehaladásokat elérni: 

 az egyedi öntvények és alkatrészek gyártása, turborotor alumínium habból történő 

előállítása (kutatás-fejlesztés, termékfejlesztés) 

 gépészeti- és villamosmérnöki, energetikai fejlesztés, egyedi berendezések és 

célgépek fejlesztése, gyártása 

 technológiai kihívások, probléma-lista biztosítása esetén egyedi megoldások 

fejlesztése 

 egyedi szerszámok fejlesztés, gyártása (anyagtechnológia, eszközfejlesztés) 

 digitális gyártás, applikáció fejlesztés. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A továbbiakban a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról kívánok tájékoztatást adni. A 155/2016. 

(IX.6.)-171/2016. (IX.6.) Kt. számú határozatok, a 172/2016. (IX.20.) - 173/2016. (IX.20.) Kt. számú 

határozatok és a 174/2016. (IX.27) - 177/2016. (IX.27.) Kt. számú határozatok, valamint a 20/2016. 

(IX.11.) - 22/2016. (IX.11.) önkormányzati rendeletek kihirdetése megtörtént.  

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Kérem az előterjesztés megvitatását és a határozati javaslat elfogadását! 

 

Oroszlány, 2016. október 11. 

 

 

 

Lazók Zoltán 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

…/2016. (....) Kt. határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete: 

1. Hivatkozással a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:394. § (2) bekezdésére a 

Komárom-Esztergom Megyei Regionális Vállalkozásfejlesztési Alapítvány alapítójaként az 

Alapítvánnyal kapcsolatos alapítói joga teljes jogkörű gyakorlására 2016. július 01. napjától 

véglegesen és visszavonhatatlanul a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzatot (2800 

Tatabánya, Fő tér 4.) jelöli ki. 

2. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 


